
 

         
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 02/07/2020 

 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

  Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Μείωση των κομίστρων των αστικών συγκοινωνιών για τους τρίτεκνους» 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

 

Σύμφωνα με καταγγελίες του συλλόγου τριτέκνων Νομού Θεσσαλονίκης: «Η Τρίαινα», 

περασμένη κυβερνητική υπόσχεση για μείωση των κομίστρων των αστικών συγκοινωνιών στις 

τρίτεκνες οικογένειες παραμένει ακόμη ανεφάρμοστη. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

Προτίθεσθε να λάβετε τα απαραίτητα μέτρα, ώστε να μειωθούν τα κόμιστρα των αστικών 

συγκοινωνιών, όπου αφορά στα μέλη τριτέκνων οικογενειών; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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